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Z A P I S N I K 
sa prve sjednice Odbora za bezbjednost i odbranu 

Skupštine Crne Gore 
održane 21. decembra 2012. godine 

 
 
     Sjednica je počela u 13 sati i 5 minuta. 
 
 Predsjedavao je Mevludin Nuhodžić, predsjednik Odbora. 
 Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Milutin Simović, Radivoje Nikčević, Obrad 
Mišo Stanišić, Luiđ Ljubo Škrelja, Borislav Banović, Suljo Mustafić, Predrag Bulatović, 
Nebojša Medojević, Andrija Mandić, Vasilije Lalošević, Velizar Kaluđerović, Zoran 
Miljanić i savjetnik u Odboru, Slaviša Šćekić. 
 
 Sjednici su, po pozivu, prisustvovali predstavnici: Ministarstva finansija, pomoćnik 
ministra za budžet, Nemanja Pavličić; Ministarstva odbrane, pomoćnik ministra Rifet 
Kosovac i šef Službe za finansijske poslove, Savo Milašinović; Ministarstva unutrašnjih 
poslova, ministar mr Raško Konjević, načelnik Službe za zajedničke poslove, Zoran 
Asanović i pomoćnik direktora Uprave policije, Slobodan Filipović; Agencije za nacionalnu 
bezbjednost, rukovodilac Sektora za logistiku, Sanja Raičević i rukovodilac Odsjeka za 
ekonomsko-finansijske poslove, Vesna Ivanović.  
  
 Shodno ranije podnijetom zahtjevu, sjednici je prisustvovala i predstavnica Instituta 
»Alternativa«, Dina Bajramspahić. 
 

Nakon uvodnog obrazloženja, za sjednicu je jednoglasno utvrđen sljedeći  
 

        D N E V N I  R E D: 
 

 
1. RAZMATRANJE PREDLOGA ZAKONA O BUDŽETU CRNE GORE ZA 2013. 

GODINU U DIJELU KOJI SE ODNOSI NA POTROŠAČKE JEDINICE: 

- MINISTARSTVO ODBRANE 
- MINISTARSTVO UNUTRAŠNJIH POSLOVA i 
- AGENCIJU ZA NACIONALNU BEZBJEDNOST 

 
2. TEKUĆA PITANJA 

 
Prije prelaska na raspravu o tačkama dnevnog reda, predsjednik Odbora je 

podsjetio na član 6 stav 2 Zakona o parlamentarnom nadzoru u oblasti bezbjednosti i 
odbrane kojim je propisano da su sjednice Odbora po pravilu zatvorene za javnost, a 
mogu biti i otvorene, odlukom većine prisutnih članova Odbora, u skladu sa zakonom, 
nakon čega je jednoglasno donijeta odluka da prva sjednica bude otvorena za javnost. 
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 Predsjednik Nuhodžić je podsjetio i na dogovor sa prve sjednice Odbora 24. 
saziva Skupštine Crne Gore u pogledu audio snimka toka sjednice, koji predlog je 
jednoglasno podržan. 
 

Prva tačka dnevnog reda: RAZMATRANJE PREDLOGA ZAKONA O 
BUDŽETU CRNE GORE ZA 2013. GODINU U DIJELU KOJI SE ODNOSI NA 
POTROŠAČKE JEDINICE: 

- MINISTARSTVO ODBRANE 
- MINISTARSTVO UNUTRAŠNJIH POSLOVA i 
- AGENCIJU ZA NACIONALNU BEZBJEDNOST 

 
Prije prelaska na raspravu o ovoj tački dnevnog reda, predsjednik Nuhodžić je 

podsjetio da je Vlada Crne Gore, na sjednici od 14. decembra 2012. godine, utvrdila 
Predlog zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu i isti dostavila Skupštini na 
razmatranje i da shodno odredbi člana 7 tačka 6 Zakona o parlamentarnom nadzoru u 
oblasti bezbjednosti i odbrane, Odbor razmatra predloge zakona, drugih propisa i opštih 
akata iz oblasti bezbjednosti i odbrane. 

 
Uvodno obrazloženje o ovoj tački dnevnog reda dao je pomoćnik ministra finansija, 

Nemanja Pavličić i upoznao članove Odbora sa uslovima i osnovnim smjernicama na 
osnovu kojih je predlog budžeta za 2013. godinu koncipiran. Takođe, ukazao je na 
postojeći trend smanjenja državne potrošnje, koja po prvi put iznosi  manje od 40% BDP. 
Pored navedenog, istakao je da su Predlogom zakona o budžetu Crne Gore za 2013. 
godinu rashodi nominalno umanjeni u odnosu na rebalans. Pomoćnik ministra se osvrnuo 
i na dalji rast mandatornih troškova i to, između ostalog, u oblasti penzija, socijalnih 
davanja, kamata, kao i na osnovu Zakona o stručnom osposobljavanju lica sa stečenim 
visokim obrazovanjem. Plan budžetskih izdvajanja umanjen je za oko 38% u odnosu na 
2012. godinu dok su planirana sredstva za kapitalni budžet zadržana na prošlogodišnjem 
nivou. U svom izlaganju, pomoćnik ministra je ukazao na smanjenje planiranih budžetskih 
sredstava za potrošačke jedinice: Ministarstvo unutrašnjih poslova, Ministarstvo odbrane i 
Agenciju za nacionalnu bezbjednost. 

 Predlogom zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu za Ministarstvo 
unutrašnjih poslova opredijeljeno je 66.228.066,36 eura za pet programa: Vanredne 
situacije i civilna bezbjednost, Upravni poslovi, Administracija, Uprava policije i 
Kancelarija za borbu protiv trgovine ljudima. Shodno navedenom, pomoćnik ministra 
finansija je ukazao na to da su najveća smanjenja predviđena za stavke koje se, između 
ostalog, odnose na ostala lična primanja, izdatke za gorivo, nabavku opreme, zarade, 
rashode za meterijal i kapitalne izdatke. Za potrošačku jedinicu Ministarstvo odbrane 
predviđena su sredstva u iznosu od 35.954.804,39 eura za tri progama: Međunarodna 
saradnja, Vojska i Administracija. Pomoćnik ministra je podsjetio na član 7 stav 4 
Predloga zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu kojim se propisuje da će se 
prihodi koje Ministarstvo odbrane ostvari od prodaje naoružanja i vojne opreme, prodaje i 
izdavanja bivše vojne imovine (nepokretnosti) i pružanja usluga izvršavati do 4,5 miliona 
eura i da će služiti isključivo za finansiranje realizacije partnerskih ciljeva i opremanje 
Vojske u skladu sa NATO standardima. Za Agenciju za nacionalnu bezbjednost 
Predlogom zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu planirano je izdvajanje 
5.439.777,83 eura i to za dva programa: Nacionalna bezbjednost i Administracija. 
Pomoćnik ministra je podsjetio na propis kojim je za zaposlene u ovoj potrošačkoj jedinici 
predviđeno smanjenje zarada u iznosu od 7%.   

Nakon uvodnog obrazloženja pomoćnika ministra finansija, predsjednik Mevludin 
Nuhodžić je podsjetio da je u materijalima za sjednicu pored informativnog pregleda za 
Predlog zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu članovima dostavljen i  istraživački 
rad na temu „Budžetska izdvajanja za oblast bezbjednosti i odbrane“, koji je na zahtjev 
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Odbora sačinio Odsjek za istraživanje, analizu, biblioteku i dokumentaciju Skupštine Crne 
Gore, a koji sadrži komparativni pregled izdvajanja sredstava iz državnog budžeta za 
oblast odbrane i bezbjednosti u 25 zemalja. Takođe, osvrnuo se i na 39. sjednicu 
Odbora, održanu 22. novembra 2011. godine, povodom razmatranja Predloga zakona o 
završnom računu budžeta Crne Gore za 2010. godinu, kada je jednoglasno usvojen 
Zaključak da potrošačke jedinice iz sektora bezbjednosti i odbrane Odboru treba da 
dostavljaju detaljan analitički izvještaj sa aspekta efikasnosti i efektivnosti trošenja 
opredijeljenih budžetskih sredstava do kraja prve polovine tekuće godine za prethodnu.      

 
  Poslanik Nebojša Medojević ukazao je da u vršenju parlamentarnog nadzora 

Odbor razmatra izvještaje Državne revizorske institucije o finansijskom poslovanju 
organa i institucija iz sektora odbrane i bezbjednosti, zauzima stavove i prati aktivnosti 
nadležnih organa po tim izvještajima, saglasno članu 7 tački 11 Zakona o 
parlamentarnom nadzoru u oblasti bezbjednosti i odbrane. Podsjećajući na sačinjeni 
Izvještaj Državne revizorske institucije o reviziji Godišnjeg izvještaja Agencije za 
nacionalnu bezbjednost Crne Gore za 2011. godinu,  istakao je da dati dokument treba 
razmotriti prije rasprave o Predlogu zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu.   

Predsjednik Nuhodžić je ponovio da je Odbor prethodnog saziva u svom radu 
pootencirao angažovanje na reviziji finansijskih izvještaja organa i institucija iz sektora 
odbrane i bezbjednosti. Takođe, podsjetio je na to da je prva sjednica Odbora sazvana 
od strane predsjednika Skupštine Crne Gore saglasno članu 63 stav 2 Poslovnika, te 
predložio da na drugoj sjednici, koja bi bila zakazana za srijedu, 26. decembar 2012. 
godine, Odbor razmotri Predlog zakona o završnom računu budžeta Crne Gore za 2011. 
godinu, sa Izvještajem o reviziji završnog računa budžeta Crne Gore za 2011. godinu, u 
dijelu koji se odnosi na potrošačke jedinice: Ministarstvo odbrane, Ministarstvo 
unutrašnjih poslova i Agenciju za nacionalnu bezbjednost, kao i Izvještaj Državne 
revizorske institucije o reviziji Godišnjeg finansijskog izvještaja Agencije za nacionalnu 
bezbjednost Crne Gore za 2011. godinu, koji predlog je jednoglasno podržan.  

U uvodnom obraćanju, ministar unutrašnjih poslova Raško Konjević istakao je da 
prioritet rada ove potrošačke jedinice u 2013. godini predstavlja racionalni utrošak 
opredijeljenih budžetskih sredstava, naročito u pogledu stavki koje se odnose na 
službena putovanja, reprezentativnost, rashode za gorivo i materijal. Takođe, ukazao je 
da smanjenje izdvajanja iz budžeta ne smije da bude otežavajuća okolnost u odnosu na 
očekivanja domaće javnosti, ali i u odnosu na preporuke iz Izvještaja Evropske komisije o 
napretku Crne Gore u procesu evropskih integracija, kao ni opravdanje za eventualni 
izostanak rezultata u borbi protiv organizovanog kriminala i korupcije. Tokom 2013. 
godine Ministarstvo će biti posvećeno ispunjavanju obaveza iz procesa evropskih 
integracija, naročito nakon zvaničnog otvaranja pregovaračkih poglavlja 23. i 24, što će u 
najvećoj mjeri zavisiti od rada resora kojim rukovodi, angažovanja drugih državnih organa 
i nadležnih parlamentarnih radnih tijela, prije svega Odbora za bezbjednost i odbranu. 
Ministar Konjević je ukazao i na to da će mjerljivi rezultati u konkretnim slučajevima 
predstavljati jasan pokazatelj uspješnosti sprovedenih aktivnosti u narednom periodu. 

Pomoćnik ministra odbrane Rifet Kosovac istakao je da u skladu sa planiranim 
budžetskim sredstvima i mogućnošću prihodovanja, saglasno članu 7 tačka 4 Predloga 
zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu, Ministarstvo odbrane i Vojska Crne Gore 
mogu da obezbijede funkcionisanje i ostvarenje najvećeg dijela projektovanih ciljeva na 
putu evroatlantskih integracija, ali i u pogledu modernizacije i osposobljavanja Vojske 
Crne Gore. U narednom periodu, prioritete predstavljaju dalja standardizacija u obuci i 
opremanju Vojske, održavanje sadašnjeg nivoa životnog standarda zaposlenih, nastavak 
modernizacije u skladu sa dugoročnim planom razvoja i povećanje sposobnosti za ulogu 
Vojske u pomoći stanovništvu prilikom prirodnih i drugih nepogoda.  U okviru planiranih 
budžetskih sredstava, 68% predstavljaju izdvajanja za personalne izdatke, 21% čine 
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tekući izdaci, 5% kapitalni izdaci dok je oko 5,5% planiranih sredstava predviđeno za 
otplatu dugovanja. Ukoliko budu ostvareni prihodi u skladu sa članom 7 tačka 4 Predloga 
zakona, sredstva predviđena za kapitalne izdatke činila bi 15,5% planiranog budžeta.         

Rukovodilac Sektora za logistiku u Agenciji za nacionalnu bezbjednost, Sanja 
Raičević je istakla da predloženi iznos sredstava za 2013. godinu omogućava uslove za 
nesmetano funkcionisanje djelatnosti, uz napomenu da je, kao i predhodnih godina, 
krajnje restriktivno planiran dio izdataka, na koje se može uticati mjerama štednje i 
racionalizacije. Sredstva za 2013. godinu umanjena su za 6,3% u odnosu na prethodnu 
godinu, odnosno 7,9% u odnosu na 2011.godinu. I pored iznijetog, predstavnica Agencije 
za nacionalnu bezbjednost je istakla da će predložena budžetska sredstva za 2013. 
godinu, koja su na donjoj granici, obezbijediti Agenciji uslove za izvršavanje poslova koji 
su u njenoj nadležnosti. Budžet Agencije je programski, tako da je za dio koji se odnosi 
na program Nacionalna bezbjednost predviđeno 87,40%, od ukupno planiranih 
sredstava, dok dio koji se odnosi na program Administracija iznosi 12,60% od ukupno 
planiranih sredstava. 

U raspravi su učestvovali: Velizar Kaluđerović, Nebojša Medojević, Mevludin 
Nuhodžić, Zoran Miljanić, Borislav Banović i Vasilije Lalošević. 

Član Odbora, Velizar Kaluđerović je podsjetio na nalaze iz Izvještaja o reviziji 
završnog računa budžeta za 2011. godinu, po kojima su u Upravi policije u izvještanom 
periodu rješenja o raspoređivanju na radna mjesta imala 3 172 zaposlena, dok su 1714 
lica ostala neraspoređena. Shodno navedenom, interesovao se za trenutno stanje u 
konkretnom slučaju, istakavši da je rok za izradu Akta o unutrašnjoj organizaciji i 
sistematizaciji, saglasno odredbama Zakona o unutrašnjim poslovima već istekao. U 
nastavku izlaganja, poslanik Kaluđerović je ukazao na nenamjenski utrošena sredstva u 
2011. godini i izrazio interesovanje da li će pomenuta praksa biti nastavljena i u narednoj 
budžetskoj godini. Takođe, zatražio je više informacija o angažovanju lica po ugovoru o 
djelu, koji institut ne prepoznaje Zakon o državnim službenicima i namještenicima. 
Poslanik Kaluđerović se u svom izlaganju osvrnuo i na stavku koja se odnosi na kapitalni 
budžet Ministarstva unutrašnjih poslova u iznosu od 975 000,00 eura, koja će se 
ponavljati u petogodišnjem periodu radi otplate cijene za kupovinu kampa na Zlatici. 
Istakao je da se i ranije interesovao za ovaj problem, kroz postavljanje poslaničkog 
pitanja resornom ministarstvu i izrazio podršku opremanju i obezbjeđivanju potrebnih 
uslova za smještaj i obuku pripadnika Specijalne antiterorističke i Posebne jedinice 
Uprave policije. Shodno navedenom, podsjetio je na izjavu aktuelnog direktora Uprave 
policije da navedena lokacija ne predstavlja najpogodniji izbor za potrebe pomenutih 
jedinica i interesovao se za stav ministra unutrašnjih poslova  po ovom pitanju. Poslanik 
Kaluđerović se osvrnuo i na to da je dati prostor u upotrebi još od 1998. godine, od kada 
je na istom izgrađen veliki broj infrastrukturnih objekata za potrebe obuke i smještaja 
pripadnika Uprave policije.  

Poslanik Nebojša Medojević je istakao da Odbor u svom radu treba da cijeni da li 
su raspoloživa sredstva dovoljna za obavljanje osnovne funkcije navedenih potrošačkih 
jedinica, naročito u pogledu ispunjavanja prioriteta na putu evropskih integracija. Dalje je 
ukazao na postojanje dva informaciona sistema, jednog u Ministarstvu unutrašnjih 
poslova i jednog u Upravi policije i izrazio interesovanje da li će umanjenje iznosa 
predviđenog za zarade doprinijeti smanjenju i demotivaciji profesionalnog kadra, kao i za 
to da li se razmatra osnivanje posebne Uprave za borbu protiv organizovanog kriminala i 
korupcije po uzoru na Sjedinjene Američke Države.  

Predsjednik Odbora, Mevludin Nuhodžić je iznio stav da su sredstva u budžetu 
realno planirana, naročito imajući u vidu ekonomsku krizu i mogućnosti Crne Gore i 
istakao da je od izuzetne važnosti da se članovi Odbora upoznaju sa tim da Ministarstvo 
unutrašnjih poslova sa raspoloživim sredstvima može obavljati svoju djelatnost u skladu 
sa Ustavom i zakonom. Takođe, podsjetio je na zaključke sa 50. sjednice Odbora, 
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održane 20. juna 2012. godine, na kojoj je razmotren Izvještaj o sprovedenim mjerama i 
aktivnostima preduzetim neposredno prije i tokom vanrednog stanja, s predlogom mjera 
poboljšanje ukupnog sistema Crne Gore u vanrednim situacijama. Nakon sprovedene 
rasprave, članovi Odbora su usvojili zaključke da je nephodno: pristupiti procesu 
osavremenjivanja helikopterske jedinice nabavkom savremenih helikoptera, kao i opremiti 
i modernizovati inženjersku jedinicu Vojske Crne Gore. S tim u vezi, predsjednik 
Nuhodžić je ukazao da pomenutom pitanju treba pristupiti odgovorno, te u skladu sa 
realnim mogućnostima preduzeti potrebne mjere i radnje za realizaciju navedenih 
preporuka.  

Član Odbora, Zoran Miljanić se interesovao zašto su predviđena izdavajanja za 
bruto zarade i doprinose na teret poslodavca u okviru Kancelarije za borbu protiv trgovine 
ljudima značajno uvećana za isti broj zaposlenih. Takođe, interesovao se da li je program 
Uprave policije Borba protiv korupcije i organizovanog kriminala ugašen i koji su razlozi 
takvu odluku ukoliko je donijeta. Poslanik Miljanić je istakao da zarade u Upravi policije 
ne treba linearno smanjivati i ukazao na potrebu adekvatnog vrednovanja posebnog 
angažovanja lica na poslovima koji se odnose na borbu protiv organizovanog kriminala i 
korupcije.   

Poslanik Borislav Banović je izrazio interesovanje za razloge zbog kojih su 
povećana sredstva za program Vanredne situacije i civilna bezbjednost u okviru 
potrošačke jedinice Ministarstvo unutrašnjih poslova, podsjećajući na ranije sugestije 
Odbora po ovom pitanju. U nastavku izlaganja, poslanik je zatražio preciznije podatke o 
predviđenim smanjenjima u okviru programa Međunarodna saradnja Ministarstva 
odbrane. Takođe se interesovao za pojašnjenje stavke koja se odnosi na ostale usluge i 
dugovanja koja treba isplatiti u narednoj budžetskoj godini. 

Član Odbora, Vasilije Lalošević je konstatovao da su sredstva planirana za 
realizaciju programa Međunarodna saradnja u Ministarstvu odbrane smanjena u odnosu 
na tekuću godinu i izrazio interesovanje o iznosu sredstava planiranih za učešće 
pripadnika crnogorske Vojske u misiji Ujedinjenih nacija ISAF u Avganistanu, kao i za to 
da li će dio iznosa od prihodovanja biti usmjeren na opremanje inženjerske jedinice i 
Mornarice Vojske Crne Gore. Poslanik Lalošević se takođe interesovao za preciziranje 
dugovanja koja treba isplatiti u sljedećoj godini.  

Odgovarajući na pitanja članova Odbora, ministar unutrašnjih poslova Raško 
Konjević je kazao da je u toku formiranje radne grupe za izradu tj. izmjene i dopune Akta 
o unutrašnoj ogrganizaciji i sistematizaciji, kako bi se isti uskladio sa odredbama Zakona 
o državnim službenicima i namještenicima u propisanom roku. Takođe, istakao je da će 
resor kojim rukovodi u narednoj godini postupati u skladu sa nalazima i sugestijama 
Državne revizorske institucije. U pogledu kupovine lokacije za smještaj i obuku Specijalne 
antiterorističke i Posebne jedinice Uprave policije, ministar je kazao da stoji pri stavu koji 
je ranije iznosio u svojstvu poslanika u Skupštini Crne Gore ali i istakao da će 
Ministarstvo poštovati sve ugovorom ustanovljene obaveze. U slučaju eventualnog 
preispitivanja navedene transakcije, ministar Konjević je iznio stav da će sva 
dokumentacija po predmetnom slučaju iz resora kojim rukovodi biti raspoloživa nadležnim 
državnim organima. Dalje, istakao je da u Upravi policije postoji Sektor za borbu protiv 
organizovanog kriminala i korupcije, ukazao da je Ministarstvo pravde nadležno za 
eventualno formiranje specijalnih jedinica za borbu protiv organizovanog kriminala i 
korupcije, te podsjetio na zakonska rješenja po ovom pitanju u Republici Hrvatskoj i 
Republici Srbiji. Ministar Konjević je istakao da se još uvijek razmatra najbolji model 
pozicioniranja Kancelarije za borbu protiv trgovine ljudima i upoznao članove Odbora da 
su planirana povećanja u izdvajanju sredstava za program Vanredne situacije i civilna 
bezbjednost administrativnog karaktera.  

Pomoćnik ministra odbrane, Rifet Kosovac je istakao da će prema preliminarnim 
ocjenama u 2013. godini biti angažovan manji broj pripadnika Vojske Crne Gore u 
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mirovnoj misiji Ujedinjenih nacija ISAF u Avganistanu. Govoreći o smanjenju sredstava 
za program Međunarodna saradnja, ukazao je da je u planu smanjenje broja vojno-
diplomatskih predstavništava, posebno nakon povećanja broja vojno-diplomatskih 
predstavnika u Misiji Crne Gore pri NATO. Takođe, istakao je da je u planu prodaja starih 
motornih vozila, ubiranje prihoda od izdavanja poslovnih prostora i turistička valorizacija 
vojnih lokacija. U posjedu Mornarice Crne Gore je više od dvadeset polovnih objekata od 
čega pet raketnih topovnjača i 2 raketne fregate. Shodno navedenom, u planu je remont 
raketnih topovnjača, nastavak remonta školskog broda „Jadran“, dok su održavanje i 
upotreba raketnih fregata, imajući u vidu troškove i potrebna finansijska sredstva za 
remont u Ministarstvu odbrane ocijenjeni neisplativim. Pomoćnik ministra odbrane je 
upoznao članove Odbora da se u narednom periodu planira realizacija projekta za 
kompletan nadzor mora, kao i nabavka opreme i odgovarajućih softvera za tu namjenu. 
Isplata dugovanja u 2013. godini vršiće se na osnovu sudskih presuda i poravnanja po 
osnovu rada noću, rada u vrijeme državnih i vjerskih praznika i rada dužeg od punog 
radnog vremena za 2009. godinu.  

 
Po okončanju rasprave o Predlogu zakona o budžetu Crne Gore za 2013. godinu, 

članovi Odbora su, saglasno članu 137 stav 4 Poslovnika Skupštine Crne Gore, 
jednoglasno usvojili i Odboru za ekonomiju, finansije i budžet uputili Mišljenje u kojem se 
konstatuje da su Predlogom zakona o budžetu za potrošačke jedinice iz sektora odbrane 
i bezbjednosti, kao rezultat vođenja restriktivne fiskalne politike, predviđena umanjena 
sredstva u odnosu na tekuću godinu, te je nastavak rasprave u najznačajnijem dijelu bio 
usmjeren na mogućnost realizacije započetih projekata i ostvarenja planiranih aktivnosti u 
2013. godini. 

 
Odbor je veoma pozitivno ocijenio nastojanja predstavnika potrošačkih jedinica iz 

sektora odbrane i bezbjednosti da, i pored mjera ekonomske štednje, u granicama 
mogućeg preduzimaju aktivnosti na institucionalnom jačanju i unaprjeđenju rada, 
realizaciji započetih i planiranih projekata te stručnom usavršavanju, sa posebnim 
osvrtom na aktivnosti koje doprinose dostizanju standarda za punopravno članstvo u 
zajednici evropskih država. 

 
Odbor je ocijenio da su sredstva predviđena Predlogom zakona o budžetu Crne 

Gore za 2013. godinu za oblast bezbjednosti i odbrane realno utvrđena i da omogućavaju 
obavljanje djelatnosti saglasno Ustavu i zakonu, i upućuje sugestiju Vladi Crne Gore da 
razmotri mogućnost u pravcu iznalaženja rješenja za osavremenjivanje helikopterske 
jedinice. 
 
        Za tekst Mišljenja u cjelini glasalo je jedanaest poslanika: Mevludin Nuhodžić, Milutin 
Simović, Radivoje Nikčević, Obrad Mišo Stanišić, Luiđ Ljubo Škrelja, Borislav Banović, 
Suljo Mustafić, Zoran Miljanić, Vasilije Lalošević, Predrag Bulatović i Velizar Kaluđerović. 
 

Druga tačka dnevnog reda: TEKUĆA PITANJA  
  
 U okviru druge tačke dnevnog reda, predsjednik Nuhodžić je podsjetio članove 
Odbora na zakonsku obavezu u pogledu razmatranja godišnjih izvještaja Uprave policije i 
Agencije za nacionalnu bezbjednost, te predložio da rasprava o istim bude sprovedena 
na sjednicama Odbora 27. i 28. decembra 2012. godine. 
 
 Nakon rasprave članovi Odbora su se, uvažavajući vremenski okvir i nastale 
okolnosti, saglasili sa predlogom poslanika Predraga Bulatovića, da predmetne sjednice 
budu održane u januaru 2013. godine. Takođe, predlog poslanika Borislava Banovića da 
godišnji izvještaji organa i institucija iz sektora odbrane i bezbjednosti, koje Odbor 
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razmatra shodno odredbama Zakona o parlamentarnom nadzoru u oblasti bezbjednosti i 
odbrane budu tema sjednica Odbora do kraja aprila 2013. godine, jednoglasno je 
podržan.   
 

Magnetofonski zapis toka sjednice se nalazi na CD-u i čini sastavni dio zapisnika.  
 
Pošto je iscrpljen dnevni red, predsjednik Odbora je zaključio rad sjednice. 

 
Sjednica je završena u  14 sati i 45 minuta.  

 
 
ZAPISNIK SAČINILA:  
Zorana Baćović                                                                           PREDSJEDNIK ODBORA 
                        Mevludin Nuhodžić 


